

## 爱 犬 \* 美 術 館 D@G ART GALLERY

by Michel Keck

HONG KONG · HARBOUR NORTH



## 互動藝術體驗區 (Limited Time) Experiential Zone

## 攜寵人士入場守則

- ①僅允許入場人士攜帶自家寵物犬隻進入體驗區,不允許攜帶其他動物或不屬於其本人之犬隻。
- ②格鬥狗隻(比特鬥牛梗、阿根庭杜告狗、巴西非拉狗、日本土佐犬及混有任何上述4個品種的混種狗隻)及已知危險狗隻(被法庭裁判官宣布為「已知危險狗隻」)均不允許攜帶進內。
- ③每張「預留證」只允許攜帶一隻寵物犬,每隻體重不超過30公斤(導盲犬除外)。
- ④所有入場犬隻必須已植入微型晶片,能夠辨認其身分,及必須已接種預防狂犬病的疫苗及領有漁護署發出之有效狗隻牌照。於體驗區登記時,犬隻需接受晶片檢查及狗主需出示其寵物犬之電子版有效狗隻牌照以供檢查。
- ⑤進入體驗區內的指定空間後,大隻可離開寵物車/袋,唯狗主需全程以不少於2米之狗繩牽引犬 隻。犬隻不能無人看管。
- 6 狗主應採取適當的保護及預防措施,防止寵物犬受寄生蟲感染或感染其他狗隻。
- ⑦犬隻必須經過充分訓練,並受到適當的約束。狗主應採用適當指令盡量防止犬隻在場內吠叫及 避免對其他人士或犬隻造成滋擾。如未能遵守上述守則或犬隻對他人造成滋擾,工作人員保留 要求該狗主及其犬隻離開體驗區之權利。
- ⑧狗主有責任自備相關用品並自行清理其犬隻之便溺,以保持場地清潔衛生。
- ⑨入場犬隻如對區內造成任何損壞均應由其主人承擔責任。如果造成任何損污,商場將保留收取 清潔費及維修費之權利。費用會於大會經檢查損污情況後而決定。
- ⑩入場人士須注意自身及其寵物安全,如在活動期間發生意外及有任何損傷,新鴻基地產及北角 匯均毋須作出賠償或負上任何法律責任。
- ①除非在體驗區指定空間內,否則在商場範圍內的其他所有場所都必須將犬隻置於寵物車或寵 物袋內。
- 12所有人士參加是次活動即代表接受此「入場守則」及活動之所有條款及細則。
- ③以上內容及所有條款守則如有更改,恕不另行通知。如有任何爭議,新鴻基地產及北角匯保留 最終決定權。

## **Rules And Regulations For Visitors With Pets**

- 1 Visitors are only allowed to bring their own pet dog to enter the venue while they are not allowed to bring animals other than pet dog(s) or dog(s) that belong to others.
- ②Fighting dogs (Pit Bull Terrier, Dogo Argentino, Fila Braziliero, Japanese Tosa and their crossbreeds) and known dangerous dogs (classified as "Known Dangerous Dogs" by a magistrate) are not allowed to enter the venue.
- **3Each "Reservation Pass" only allows visitors to bring one pet dog. The body weight of the dog shall not be over 30 kg (except guide dogs).**
- (4) All dogs entering the venue must be implanted with a microchip for identification. All dogs must have been duly vaccinated against rabies and be accompanied by a valid dog licence issued by the Fisheries and Conservation Department. During Registration at the registration counter of the Experiential Zone, all dogs must be checked by the mall staff to ensure that they are microchipped and dog owners must present the electronic version of the valid dog licence for checking.
- (longer than 2M) on their dogs and look after their dogs throughout the event.
- 6 Dog owners shall take appropriate protective and preventive measures to prevent their dogs from being infected by parasites or infecting other dogs.
- 7All dogs must be trained sufficiently and restrained properly. Dog owners shall use appropriate instructions to prevent dogs from barking in the venue and causing nuisance to other visitors and dogs. If visitors are not able to comply with the above rules and regulations, or their dogs cause nuisance to others, the staff reserves the right to request the dog owner and her/his dog to leave the experiential zone.
- **® Dog owners are responsible for preparing and bringing relevant materials to clean up their dogs' faeces or urine by themselves while keeping the venue clean and hygienic.**
- 9 Dog owners are responsible for any damage caused to the venue by the dog. If any damage is found, the mall reserves the right to charge the cleaning fee and maintenance fee. The fee will be determined after inspection of the damage caused.
- <sup>®</sup>Visitors shall pay attention to the safety of themselves and their dogs. SHK Real and Harbour North will not be liable for any losses or damages caused during the event.
- 11) All dogs must be kept inside the pet stroller or carrying bag in the mall area except in the specific area of the experiential zone.
- <sup>12</sup>Anyone who participates in this event means they accept this "Rules and Regulation" and the "Terms and Conditions" of this event.
- <sup>®</sup>The above content and event are subject to change without prior notice. In case of any dispute, SHK Real and Harbour North reserve the right of final decision.





體驗區以外寵物進入商場守則 Rules for pets entering the mall (Outside the Experiential Zone)



《愛犬·美術館》電子導賞 "DOG ART GALLERY" Digital guide









